
Referat

Møde i afdelingsbestyrelsen

Tirsdag den 29-08-2023

Mødedeltagere:  Formand Poul Erik Hald Jensen, bestyrelsesmedlemmer Lone Krabbe, 
Anette Kiilstofte
Suppleanter: Mike Fredsøe, Bent Wernay

Referent: Anette Kiilstofte

Punkter til drøftelse:

• Siden sidst: 
1. Det årlige afdelingsmøde blev afholdt mandag den 21. august, Bispeløkken 4, 
kld. Referat af mødet er udsendt med bl.a. navne på nye medlemmer og  
suppleanter til bestyrelsen. Medlemmer og suppleanter til repræsentantskabet 
samt godkendelse af to forslag der var indsendt.
Følgende blev valgt til bestyrelsen: Formand Poul Erik Hald Jensen, 
bestyrelsesmedlem Anette Kiilstofte og suppleanter Mike Fredsøe, Bent Wernay.
Bestyrelsesmedlem Lone Krabbe fortsætter som hidtil.

Medlemmer til repræsentantskabet: Poul Erik Hald Jensen, Mike Fredsøe, 
Anette Kiilstofte, suppleant Bent Wernay.

De to indkomne forslag om hhv. fast belægning på p-pladser og etablering af 
cykelstativer blev begge godkendt.

 
 2. De igangværende opgavelister blev gennemgået:
- Smeden arbejder fortsat på etablering af storskraldsskur. Bestyrelsen ønsker i 
den forbindelse en husstandsomdelt forklaring til affaldsssortering, som skal være
tydelig og forståelig og meget gerne med prisen på hvad de ekstra 
oprydningsopgaver koster når beboere stiller affald ved siden af molokkerne. 
Dette skal tjene som motivation til at affaldssorteringen tages alvorligt og 
forhåbentlig mindske de ekstra oprydningsopgaver.

- Der er brandfælder rundt omkring i opgange og på altaner. Formanden vil tage 
en rundering i samtlige opgange og ved hjælp af billeder dokumentere de 
brandfælder, der skal fjernes hurtigst muligt. Formanden tager efterfølgende 
kontakt til trivselskonsulent Kaj Kruse.

- Det blev aftalt med varmemesteren, at næste møde vil blive sammen med 
gartner Albertsen, der i første omgang skal vurdere bl.a. jordbundsforholdene 
m.m. ift ønsker om beplantning samt mulighed for etablering af ”vild med vilje - 
bede” til gavn og støtte for biodiversiteten.
Bestyrelsen har efterfølgende til opgave at kontakte de beboere, der har givet 
udtryk for at ville deltage i arbejdet med planlægning og etablering af disse bede.

• Gennemgang af Husorden:



Husordenen er blevet revideret, men det er ikke korrekt det der står iht. til det, der
blev aftalt på afdelingsmødet i september 2022. Der afventes fortsat 
tilbagemelding fra inspektør Karsten Brandt.
Der arbejdes endvidere på muligheden for at nye beboere med deres underskrift 
på Husordenen bekræfter, at de har læst og forstået indholdet – afventer ligeledes.

• Opgaveliste til inspektør/gårdmand: 
Er gennemgået med varmemesteren den 28. august. Fremover holdes møderne 
med varmesteren og inspektøren deltager ikke. 

• Officielle flagdage noteres og flagansvarlig aftales:
Næste flagdag er tirsdag den 5. september – Danmarks udsendte.
Lone er ansvarlig og Anette oplæres i hvordan flaget håndteres ved op- og 
nedtagning.

• Kaffemøder: Er der nyt at berette for beboere, aftales der dato for afholdelse 
af et kaffemøde:
Bestyrelsen vil indkalde til beboermøde i december. Der vil blive orienteret om 
hvad der arbejdes med og hvordan. Der vil samtidig med informationsmødet blive
afholdt et julearrangement med forhåndstilmelding.

• Eventuelt: 

Næste møde med varmemester Ulrik Siehr og gartner Albertsen er torsdag den 
7. september kl 13 ved kælderen 

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag den 10. oktober kl. 19.00 


